



Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions a year

Payables d'avance
Payable in advance

MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE — OF
Montreal

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

—Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

“La Gazette Municipale”
Bureau de Poste: 917 ou
42 Place Jacques-Cartier, Montréal

—Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

“La Gazette Municipale”
Hôtel de Ville, — Montréal

—All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

“The Municipal Gazette”
Post Office Box 917 or
42 Jacques-Cartier Sq., Montreal

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

“The Municipal Gazette”
City Hall, — Montreal
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION DES FINANCES

Compte rendu de l'assemblée du 5 février

Sont présents: MM. les échevins L.-A. Lapointe, président, Lavallée, Guay, J.-B.-A. Martin, Sadler, Fraser.

Les minutes de la dernière assemblée sont lues et approuvées.

1.—Les minutes de la sous-commission *re* Aliénés et Ecoles Industrielles sont lues et approuvées.

2.—Soumis un rapport de M. P.-W. Archambault, commis préposé aux saisies, Département en Loi, au sujet des employés dont le salaire a été saisi.

Déposé aux archives.

3.—Soumis un autre rapport de M. Archambault, au sujet de M. Edmond Benoit, constable, dont le salaire a été saisi 6 fois depuis le 8 janvier dernier.

Renvoyé au trésorier de la Ville avec instruction d'appliquer la règle concernant la saisie des salaires des employés, et avec prière de faire rapport à cette Commission.

3½.—Soumis un rapport du surintendant de l'Aqueduc au sujet de la pose de tuyaux à l'eau dans l'avenue Sherbrooke. Question différée.

4.—Soumis des extraits des minutes de la Commission Spéciale des Conduits Souterrains, recommandant de payer \$1,850 et \$150 à MM. Robert-A. Ross, P.-W. St. Georges et Beaudry Lemay pour études faites en rapport avec l'établissement d'un système de conduits et aussi en rapport avec la préparation d'un rapport sur l'arbitrage *re* Eclairage.

Résolu: De payer lesdits comptes et d'en imputer le montant sur les crédits votés à cette fin.

5.—Soumis un extrait des minutes de la Commission de la Voirie, recommandant de payer à la veuve M. Daignault, le salaire de son mari, jusqu'au 31 décembre 1908.

Renvoyé au Département en Loi afin de savoir si tel paiement peut être fait.

6.—Soumis une lettre de M. Moïse Thauvette demandant d'être nommé estimateur.

Déposée sur le bureau.

7.—Soumis un projet de contrat entre la Ville et la “Sherwin Williams Co.” *re* passerelle construite à travers l'avenue Atwater.

Question différée.

8.—Soumises des lettres du secrétaire de la Commission du Port de Montréal, *re* négociations avec ladite Commission

FINANCE COMMITTEE

Report of meeting held the 5th of February.

Present: Aldermen L. A. Lapointe, chairman, Lavallée, Guay, J. B. A. Martin, Sadler, Fraser.

The minutes of the last meeting were read and confirmed.

1.—The minutes of the sub-committee *re* lunatics and industrial schools were read and approved.

2.—Submitted a report from Mr. P. W. Archambault, seizure clerk, Law Department, anent employes whose salaries have been seized.

Filed of record.

3.—Submitted another report from Mr. Archambault, concerning the case of Edmond Benoit, constable, whose salary has been seized six times since the 8th January last.

Referred to the City treasurer to apply rule in connection with seizure of employes salaries, and with instruction to report to this Committee.

3½.—Submitted a report from the superintendent of the Water Works department *re* laying of water pipes in Sherbrooke avenue.

Consideration deferred.

4.—Submitted extracts from minutes of special Committee *re* Conduits, recommending to pay \$1,850 and \$150 to Messrs. Robert A. Ross, P. W. St. George and Beaudry Lemay, for work done in connection with the establishment of a conduit system and also for the preparation of a report on arbitration *re* lighting.

Resolved: To pay said accounts and charge same against appropriation voted for that purpose.

5.—Submitted an extract from the minutes of the Road Committee, recommending to pay to widow M. Daigneault the salary of her late husband, up to the 31st of Dec. 1908.

Referred to the Law Department to ascertain if such payment could be made.

6.—Submitted a letter from Mr. Moïse Thauvette to be appointed assessor.

Laid on the table.

7.—Submitted draft of contract between the City and the Sherwin Williams Co. *re* bridge constructed across Atwater avenue.

Consideration deferred.